

Dyscyplina naukowa: sztuka

Praca na UP w latach: 2014-

Jednostka organizacyjna uczelni: Instytut Malarstwa i Edukacji
Artystycznej

Bibliografia

2006

- Cecylia Malik: *malarstwo*, Kraków, 2006. – Katalog wystawy w Galerii „Krypta u Pijarów”.

2010

- Koeke Justyna, Malik Cecylia; rozm. Seweryn Beata, *Z siostrami Malik, realizatorkami projektu Smoleńsk 22/8, rozmawia Beata Seweryn*, „Lampa”, 2010, nr 4, <http://www.lampa.art.pl/1004malik.php> [dostęp: 2021-03-23].
- Malik Cecylia; rozm. Kozak Agnieszka, *Dzisiaj już byłam na drzewie*, „Wysokie Obcasy: dodatek do Gazety Wyborczej”, 2010, nr 38, s. 39-42.

2012

- Malik Cecylia; rozm. Kozik Ryszard, *Ten błękitny protest wymyślili artyści*, „Gazeta Wyborcza” (Kraków), 2012, nr 28, s. 7-8.

2013

- Malik Cecylia; rozm. Hawranek Maria, *Urwiska zeszła z drzewa: najdziksze zakątki Krakowa – Rezerwat miasto*, „Gazeta Wyborcza” (Kraków), 2013, nr 60, s. 2. – Wystawa „Rezerwat miasto” w krakowskim Bunkrze Sztuki.

2015

- Malik Cecylia; rozm. Leśniak-Rychlak Dorota, Kępiński Kacper, *My tu robimy awanturę, ale robimy piękny protest, a nie awanturę tak naprawdę*, „Autoportret: pismo o dobrej przestrzeni”, 2015, nr 2, s. 16-29.

2017

- Malik Cecylia, rozm. Bożek Małgorzata, *Cecylia Malik na wyrębie*, News Kraków, 2 marca 2017, <https://news.krakow.pl/drzewa-znikaja-matka-artystka-mowi-nie-rozmowa> [dostęp: 2021-03-23].

- Malik Cecylia, Grajewska Anna; rozm. Matusiak Dariusz, *Matki Polki w obronie drzew*, „Dzikie Życie”, 2017, nr 5,
<https://dzikiezycie.pl/archiwum/2017/maj-2017/matki-polski-w-obronie-drzew-rozmowa-z-cecylia-malik-i-anna-grajewska> [dostęp: 2021-03-23].

2018

- Policht Piotr, *Cecylia Malik*, Culture.pl, 2018, <https://culture.pl/pl/tworca/cecylia-malik> [dostęp: 2021-03-23].

2019

- *Cecylia Malik laureatką Nagrody im. Katarzyny Kobro*, Dzieje.pl, 2019, <https://dzieje.pl/tag/edward-iwanowski> [dostęp: 2021-03-23].
- Czyżewska Basia, *Cecylia Malik: Moda w walce o rzeki*, Vogue Polska, 13.07.2019, <https://www.vogue.pl/a/cecylia-malik-moda-w-walce-o-rzeki> [dostęp: 2021-03-23].
- *Krakowianka Cecylia Malik z Nagrodą im. Katarzyny Kobro*, Wyborcza.pl Kraków, 23 listopada 2019, <https://krakow.wyborcza.pl/krakow/7,44425,25440676,krakowianka-cecylia-malik-z-nagroda-im-katarzyny-kobro.html> [dostęp: 2021-03-23].
- Malik Cecylia; rozm. Dmochowska Aneta, „W tamtym roku oddaliśmy rzekom głos. W tym roku również nasze ciała”. Rozmowa z Cecylią Malik – inicjatorką kolektywu *Siostry Rzeki*, Magazyn Szajn, 28 sierpnia 2019, <https://szajnmag.pl/rozmowa-z-cecylia-malik/> [dostęp: 2021-03-23].
- Malik Cecylia; rozm. Pitoń Angelika, Gurgul Aleksander, *Moje miejsce jest na rybie*, „Gazeta Wyborcza” (Kraków), 2019, nr 278, dod. Tygodnik Kraków, s. 4-5, <https://krakow.wyborcza.pl/krakow/7,44425,25457881,cecylia-malik-moje-miejsce-jest-na-rybie.html> [dostęp: 2021-03-23].
- Malik Cecylia; rozm. Polak Marcin, *Wywiad Rzeki*, *Miej miejsce*, 2019, <http://miejmiejsce.com/sztuka/wywiad-rzeki-cecylia-malik?fbclid=IwAR3Q8d58LD79FFROCunY61BayfnCfxkNRK8EBnxY7MzRbJeMZHEoCjMrs7Y> [dostęp: 2021-03-23].
- Malik Cecylia; rozm. Robiński Adam, *Miej górę lub rzekę*, „Tygodnik Powszechny”, 2019, nr 5, s. 78-81.
- Malik Cecylia; rozm. Ruszczyk Joanna, *Trzeba być w środku, żeby to poczuć*, Magazyn Szum, 27.12.2019, <https://magazynszum.pl/trzeba-byc-w-srodku-zeby-to-poczuc-rozmowa-z-cecylia-malik/> [dostęp: 2021-03-23].
- *Nagroda im. Katarzyny Kobro 2018 dla Cecylii Malik*, Muzeum Sztuki w Łodzi, 2019, <https://msl.org.pl/nagroda-im-katarzyny-kobro-2018-dla-cecylia-malik/> [dostęp: 2021-03-23].
- Stasik Paulina, *Natura i miasto jako scena aktywizmu Cecylii Malik*. W: Stano Bernadeta, Łapińska Joanna (red. nauk.), *Przestrzeń alternatywna dla działań artystycznych: projekt artystyczno-naukowy przy Muzeum Żup Krakowskich „Pamięć morza”*, Wieliczka; Kraków, 2019, s. 193-214.
- Waluś Monika, *Pływanie po rzece to głównie oczekiwanie na coś: cała Wisła parkiem narodowym?*, „Gazeta Wyborcza” (Kraków), 2019, nr 160, s. 6-7.

2020

- *Cecylia Malik*, 2020, <http://www.cecyliamalik.pl/> [dostęp: 2021-03-23].
- Malik Cecylia; rozm. Bańka Jacek, *Cecylia Malik: Zakrzówka dewastacja to kompromitacja*, Radio Kraków, 26 lutego 2020, <https://www.radiokrakow.pl/rozmowy/cecylia-malik-zakrzowka-dewastacja-to-kompromitacja/> [dostęp: 2021-03-23].
- Malik Cecylia; rozm. Dzieciuchowicz Iga, *Specustawa o suszy powinna trafić do kosza?*, Świat OZE – Portal Odnawialnych Źródeł Energii, 2020, <https://swiatoze.pl/specustawa-o-suszy-powinna-trafic-do-kosza-rozmowa-z-aktywistka-cecylia-malik/> [dostęp: 2021-03-23].
- Malik Cecylia, Leśniak-Rychlak Dorota, *Siostry rzeki*, „Autoportret: pismo o dobrej przestrzeni”, 2020, nr 1, s. 68-71.
- Malik Cecylia; rozm. Lipczak Aleksandra, *365 drzew i 6 rzek*, Przekroj.pl, 2020,

- <https://przekroj.pl/kultura/365-drzew-i-6-rzek-aleksandra-lipczak> [dostęp: 2021-03-23].
- Malik Cecylia; rozm. Tymińska Ada, Nowak Ida, *Siostry płyną na ratunek*, Magazyn Kontakt, 25 lipca 2020, <https://magazynkontakt.pl/siostry-plyna-na-ratunek/> [dostęp: 2021-03-23].
 - *Mgr Cecylia Malik*, Instytut Malarstwa i Edukacji Artystycznej. Uniwersytet Pedagogiczny w Krakowie, 2020, <https://imiea.up.krakow.pl/katedra-edukacji-artystycznej/> [dostęp: 2021-03-23].
 - Petriczko Ada, *Królowa podwórka*, Przekroj.pl, 2020, <https://przekroj.pl/spoleczenstwo/krolowa-podworka-ada-petriczko> [dostęp: 2021-03-23].
 - *Rozmowa z Cecylią Malik*, *BeMoreEco*, YouTube, 2020, <https://www.youtube.com/watch?v=HXhajI0X2Jk> [dostęp: 2021-03-23].

2021

- *Cecylia Malik*, *Odkrywaj Kraków*, 2021, <https://odkrywajkrakow.pl/osoba/cecylia-malik> [dostęp: 2021-03-23].
- *Cecylia Malik*, Wikipedia, 2021, https://pl.wikipedia.org/wiki/Cecylia_Malik [dostęp: 2021-03-23].